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- GroenLinks is blij dat het vandaag zover is dat we de startnotitie kunnen bespreken. Want 
het is een stap in een lang proces.  

o Waarbij we teruggrijpen op de Omgevingsvisie die in 2018 is vastgesteld;  
o om richting een uitvoeringsagenda te komen die in 2023 moet worden 

geaccordeerd; 
o en die betrekking heeft op de periode die daarna volgt.  

Wie nog zegt dat politici van de korte termijn zijn, heeft in ieder geval op dit dossier het 
ongelijk aan zijn zijde. 

- De startnotitie die nu voorligt is nog een relikwie uit de korte periode waarin hier in het 
provinciehuis een kille wind woei. 

- Gelukkig is die wind gaan liggen en hebben we in het addendum op het bestuursakkoord 
kunnen afspreken dat er in ieder geval op korte termijn extra middelen voor de cultuursector 
beschikbaar zijn gekomen: 

o in de vorm van impulsgelden en perspectiefgelden; 
o en ook is er extra budget voor erfgoed. 

- Maar juist met betrekking tot de periode vanaf 2023 hebben wij zorgen. 
- De startnotitie probeert op een bijzondere manier de Omgevingsvisie met zijn opgaven, te 

verbinden aan een aantal - in deze nota tot elkaar veroordeelde – sectoren. En daar 
vervolgens een financiële taakstelling aan te verbinden. Dit doet ons denken aan de recente 
moeizaam verlopen subsidieronde waarvan we net in het evaluatierapport hebben kunnen 
lezen dat we als Provincie te weinig aan de uitvoering hebben gedacht toen we onze 
ambities op papier zetten. 

- Het is ook niet toevallig dat ik namens GL de culturele en erfgoed portefeuille mag doen en 
iemand anders van ons sport doet. Die twee onderwerpen hebben overeenkomsten, maar 
ook veel verschillen. En dan heb ik het nog niet over het onderwerp vrijetijdseconomie. 

- En wij begrijpen dat de bomen niet meer tot in de hemel groeien, maar juist als het budget 
minder wordt zien wij de wens om meer incidenteel en minder structureel te investeren in 
de culturele sector als ongewenst. Veel culturele instellingen, culturele ondernemers en 
kunstenaars zijn dan een groot deel van hun tijd kwijt aan het bij elkaar sprokkelen van een 
basis. Terwijl het juist goed zou zijn wanneer wij als Provincie kunnen bijdragen aan die basis 
zodat we investeren in de Brabantse infrastructuur in plaats van in telkens weer kortlopende 
projecten. 

- GroenLinks vraagt het college: 
o in het beleidskader alsnog een knip te maken tussen cultuur, sport en 

vrijetijdseconomie; 
o de nadruk juist te leggen op meerjarige ondersteuning; 
o en voor de periode vanaf 2023 voor te sorteren op een groter aandeel uit de 

provinciale begroting naar deze sector, die niet de kers op de taart, maar de bodem 
van de taart vormt. Zo hebben we ook de afgelopen periode weer geleerd. 

- En ik heb mijn collega van sport beloofd dat ik nog zou melden dat GL met name hecht aan 
breedte sport 

 


